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stommontage på taket samt grundläggning av runda huset. Ett arbete pågår samtidigt 

för att minska ljudstörningarna för hyresgästerna.   

 

Verkställande direktören Stefan Sandberg informerade om att projektet Hedvig var 

nominerat till ”Årets renovering” av Sveriges Allmännytta. Projektet kom på en hedersam 

andraplats.  

 

Verkställande direktören Stefan Sandberg informerade om arbetet med ny affärsplan och 

nya målformuleringar och strategier. Bolaget ämnar att återkomma med mer utförligare 

information vid nästkommande styrelsemöte.  

 

Verkställande direktören Stefan Sandberg informerade om den ekonomiska uppdatering 

som skett av 3-årsplanen, vilken har rapporterats in till Stadshus AB.  

 

Verkställande direktören Stefan Sandberg informerade om bolagets nya organisation och 

den fortsätta processen innan den är på plats.   

 

Verkställande direktören Stefan Sandberg gav avslutningsvis en uppdatering om hur 

bolaget påverkas av och arbetar med situationen med coronaviruset. Bolaget fortsätter 

att arbeta med rutinerna internt och samma rekommendationer om hemarbete gäller 

som tidigare. Bolaget följer utvecklingen noggrant. 

 

§ 20 Övriga ärenden 

 

Inga övriga ärenden förelåg.  

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

David Lindberg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


